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A told B, 
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and B told C 

"I'll meet you at the top 

of the coconut tree." Countless children -- and their parents -- can joyfully recite the
familiar words of this beloved alphabet chant. The perfect pairing of Bill Martin Jr and
John Archambault's lively rhymes, and Caldecott Honor artist Lois Ehlert's bright, bold,
cheerful pictures made Chicka Chicka Boom Boom an instant hit and a perennial
favorite. This full-sized, quality paperback edition will bring even more fans to this
endearing, enduring classic. Chicka chicka boom boom! 

Will there be enough room? There will always be room for Chicka Chicka Boom Boom
on every child's bookshelf!

作者介绍: 

Bill Martin Jr. (1916-2004) has been called "America's favorite children's author." He
wrote over 300 books for children, including the classic text Brown Bear, Brown Bear,
What Do you See? illustrated by Eric Carle, and Chicka Chicka Boom Boom.^John
Archambault is a poet, journalist, and storyteller, who worked with Bill Martin Jr on
several projects. He lives in Yorba Linda, California. Vivist him at
johnarchambault.com.^Lois Ehlert has created numerous inventive, celebrated, and
bestselling picture books, including Chicka Chicka Boom Boom, Lots of Spots, Boo to
You!, Leaf Man, Waiting for Wings, Planting a Rainbow, and Growing Vegetable Soup.
She lives in Milwaukee, Wisconsin.
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英文绘本

英语绘本
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原版
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英文

儿童

英文原版

评论

读过一遍今早崽突然开始chicka chicka boom
boom个不停，然后开始讲故事。虽然他认得出什么是字母但大部分都记不住，随他去
了

-----------------------------
非常难得的教小写英文字母的字母书，有故事穿起所有的字母，很生动。

-----------------------------
CD是个彩蛋，各种方式的演绎。接受度比较高的原版绘本

-----------------------------
画面简单明快，歌也很上口~ 除了字母歌以外教字母的另一种选择

-----------------------------
字母歌

-----------------------------
用来记忆alphabet顺序、联系字母与单词。

-----------------------------
Chicka chicka Boom Boom!

-----------------------------
女儿三岁时全班同学表演过这本书，很可爱的录像。



-----------------------------
识字母、押韵

-----------------------------
2014.06.10.买来后，一直没怎么翻，主要是自己不会啊，给娃讲不来，但书没来之前，
我有一次在网络上搜索到这个视频，放过一次，他听了后，很喜欢。那段时间自己时不
时的蹦出一个chicka chicka boom
boom。虽然原版书很贵，还是忍痛趁活动时拿下了。宝宝现在每天看一次这个视频，
很是喜欢。2014.06.17.昨天自己百度了一遍，今天才敢给宝宝说啊。实在是惭愧

-----------------------------
电子书 音频

-----------------------------
就喜欢标题这句，很有节奏感

-----------------------------
26个英文字母，rap版听起来酷酷的

-----------------------------
配套的音频超级好听~很黑人音乐的赶脚~超high~

-----------------------------
WIS也教顺顺阅读这书，26个字母爬椰子树，后来书倒了，字母们都倒在地上，东倒西
歪的。我没有啥特别感觉，只感觉部分英文还挺难的。#20150117

-----------------------------
字母绘本，有音乐和视频

-----------------------------
不看评论都不知道有配套音频，难怪这么火，不然真不知道怎么讲。

-----------------------------



没有chicka chick123好看

-----------------------------
Chicka chicka boom boom~

-----------------------------
不咋喜欢这个搞笑风

-----------------------------
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书评

A bunch of letters that are alphabets went on a coconut tree. Then more and more of
them climbed up until the tree fell down. Then all the alphabets fell down too. Then
they got their little children in their pants. They all called for help. D, E, F...  

-----------------------------
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